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Niet-rechtstreeks toegankelijke hulp (NRTH)  -  Totale budget

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 445 van 13 april 2018 deelde de minister 
mee dat de som van alle terbeschikking gestelde budgetten 774.646.958,25 euro bedroeg 
in 2017. Daarmee konden 23.784 mensen zorg inkopen. De totale ingediende 
zorggebonden kosten bedroegen 753.580.809,12 euro. De middelen van het niet volledig 
opgenomen totaalbudget PVB (21.066.149,13 euro) werden volgens het antwoord van de 
minister aangewend voor eenmalige beleidsinitiatieven of om tekorten op andere 
beleidsbegrotingsposten aan te vullen.

Naast de zorggebonden kosten zijn er nog andere kosten verbonden aan de niet-
rechtstreeks toegankelijke hulp (NRTH). Men kan zijn budget opnemen met een toeslag 
aan beheerskosten van 11,94%, anderzijds kunnen er organisatorisch gebonden kosten 
bovenop komen van 21,18%. Door allerlei toeslagen liep dit in 2017 op tot 37,24%, zo 
bleek ook uit mijn bovenvermelde parlementaire vraag.

Op een andere schriftelijke vraag (nr. 485 van 15 mei 2018) waarin ik vroeg naar de 
effectieve opdeling in zorggebonden budget, beheerskosten, organisatorisch gebonden 
kosten en andere toeslagen, antwoordde de minister dat om de exacte kostprijs voor niet-
rechtstreeks toegankelijke hulpverlening (NRTH) voor het werkingsjaar 2017 te kunnen 
berekenen, de afrekeningen 2017 afgerond dienen te zijn. Dit zou pas het geval zijn in het 
voorjaar van 2019.

Vandaar hierbij opnieuw volgende vraag.

Wat was de totale kostprijs die in 2017 aan NRTH werd uitgegeven? Graag een opdeling in 
zorggebonden budget, beheerskosten, organisatorisch gebonden kosten en andere 
toeslagen.
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Het antwoord op SV 445 en 485 is nog steeds actueel.

De afrekeningen ten aanzien van de voorzieningen voor het jaar 2017 zijn inderdaad in 
het voorjaar van 2019 opgestart, maar ze zijn nog maar in een beginfase. Op dit 
ogenblik zijn er nog geen resultaten van beschikbaar (die de ramingen tegenspreken).

De volledige afhandeling van de afrekeningen van zowel voucherbesteding als 
cashbesteding zijn noodzakelijk als we de vooropgestelde bedragen willen corrigeren. Dit 
zal eerder tegen het einde van de eerste jaarhelft duidelijk worden.


